

南京钢铁股份有限公司 冲突矿产声明

Nanjing Iron & Steel Co., Ltd. Conflict Minerals Statement

南京钢铁股份有限公司致力于积极开展负责任矿产采购，承诺遵守公认的国际公约，尊重人权和环境，不使用冲突矿产，反对在受冲突影响和高风险区域从事与矿产开采、运输或贸易有关的严重侵权行为，不接收来自于中非地区刚果民主共和国与邻近国家受武装集团控制所开采的原生矿产如：钽、锡、金、钨等原材料（3TG）于产品制造中，并要求供应商共同遵守。我们郑重承诺：到 2030 年，针对含 3TG 材料的供应商，冲突矿产审核比例达到 100%。

Nanjing Iron & Steel Co., Ltd. is committed to actively carrying out responsible mineral procurement, pledging to abide by universally recognized international conventions, respect human rights and the environment, refrain from using conflict minerals, oppose serious infringements related to mineral exploitation, transportation or trade in conflict-affected and high-risk areas, and exclude raw materials such as tantalum, tin, gold and tungsten (3TG) — primary minerals extracted under the control of armed groups in the Democratic Republic of the Congo in Central Africa and its neighboring countries — from being used in product manufacturing.

We also require our suppliers to comply with these commitments. We solemnly promise that by 2030, the conflict mineral audit coverage for suppliers involving 3TG-containing materials will reach 100%.